



## Associated Country Women of the World

The Foundry, 17 Oval Way, London SE11 5RR  
www.acww.org.uk | office@acww.org.uk | Registered CIO No.1174798

ACWW is an NGO in Special Consultative Status with ECOSOC  
and an NGO in Associate Partnership with UNESCO  
World President 2023-2026: Magdie de Kock

### **Candidacy for the NGO-UNESCO Liaison Committee 2024-2026**

Dear esteemed colleagues,

I would like to open by thanking you for the confidence entrusted to me upon my election as Chairperson of the International Conference of NGOs and the NGO-UNESCO Liaison Committee two years ago. Serving you all in this way has been the greatest honour, and I have given it my every energy. I hope that you feel this mandate has been positive and progressive.

I stood on a platform of increasing diversity and representation, and building stronger relations between the family of NGOs and UNESCO, its Member States and National Commissions. I truly believe we have seen this, and it is reflected in the programme for our 2024 International Conference.

The work of the Liaison Committee is huge and challenging, and it would be a pleasure and honour to continue serving, supporting the incoming President and their team, and ensuring that there is continuity in our service to you, our community of NGOs.

Thank you.

#### **Nick Newland**

Advocacy Director, Associated Country Women of the World  
Chairperson of the International Conference of NGOs 2022-2024

### **Candidature au Comité de liaison ONG-UNESCO 2024-2026**

Chers collègues,

Je voudrais commencer par vous remercier de la confiance que vous m'avez témoignée lors de mon élection à la présidence de la Conférence internationale des ONG et du Comité de liaison ONG-UNESCO il y a deux ans. Vous servir tous de cette manière a été le plus grand honneur, et j'y ai consacré toute mon énergie. J'espère que vous avez le sentiment que ce mandat a été positif et progressiste.

Je me suis prononcé en faveur d'une diversité et d'une représentation accrues, et de l'établissement de relations plus solides entre la famille des ONG et l'UNESCO, ses États membres et ses commissions nationales. Je crois sincèrement que nous l'avons vu, et cela se reflète dans le programme de notre Conférence internationale de 2024.

Le travail du Comité de liaison est énorme et stimulant, et ce serait un plaisir et un honneur de continuer à servir, en soutenant le nouveau président et son équipe, et en veillant à ce qu'il y ait une continuité dans notre service à vous, notre communauté d'ONG.

Merci.

#### **Nick Newland**

Directeur du plaidoyer, Associated Country Women of the World  
Président de la Conférence internationale des ONG 2022-2024